	國立東華大學
National Dong Hwa University
外籍研究生獎學金申請書

Foreign Graduate Students Scholarship Application Form

	姓名

Name
	                中文
Chinese 
	國籍

Nationality
	

	
	                英文
English 
	出生年月日

Date of Birth
	                                    

	系所別
Department/ Institute
	
	年級
Class Level
	

	本年度是否已獲政府經費補助？
Have you received any governmental subsidy for this year?
· 是，獲__________________(單位名稱)補助。
   Yes, I have received a subsidy from __________________(name of organization).
□ 否。
   No.

	本次申請為第_______次申請，已於______年獲得獎助。(請填寫獲補助年度，無則免填。)
This application is for the _____time. I had received this scholarship in Years _____. (Fill in the year of receiving subsidy; leave it blank if not applied.)  

	前一學年修習學分數及學業成績 (新生免填)
Credit and GPA of the previous year (not required for first-year students)
上學期：學分                      ，GPA                        

1st Semester：Credit                 ，GPA                                      
下學期：學分                      ，GPA                          
2nd Semester：Credit                 ，GPA                                                        

	應附證件

Required Documents
	· 歷年成績單正本。
   Original copy of transcripts of past years.
· 其它審查資料(如：論文撰寫計劃)。

   Other supplementary documents (e.g., dissertation proposal).

	切結書
1、  Affidavit
	2、 本人保證未具僑生身份且不具中華民國國籍。

I affirm that I am not an overseas Chinese neither an R.O.C. citizen.

(僑生：海外出生之華人連續居留迄今，或最近連續居留海外八年以上，並取得當地永久或長期居留證件及能獲得當地政府發給回程簽證。)
(overseas Chinese students : Chinese students who was born overseas and resided there till the present time, or has stayed overseas continuously for no less than 8 years, has a permanent or long-term residence certificate and can receive a re-entry visa from the local government.)
3、 上述所陳之任一事項，同意授權 貴校查證，如有不實或不符規定等情事屬實者，本人願依貴校相關規定辦理，決無異議。

The applicant authorizes the University to investigate any matter of the above statement, and will accept the decision made by the university according to relevant provisions without any objection if there is any false statement. 

	以上資料業由本人填寫，在此保證其正確無誤。

I have carefully reviewed the above information and hereby certify that all of it is correct.
申請人簽名                                申請日期                        
Signature of Applicant                       Date of Application

	審核
Assessment
	指導教授簽名

Signature of Adviser
	系所主管簽名

Signature of Chair
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